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Põlva Kooli hoolekogu koosoleku protokoll 

 

07.11.2024 Põlva Kool, Kesk 25, Põlva 

18.00 – 19.40 

Juhatasid: Janek Riives, Vaike Soosaar 

Protokollis: Liis Lutsar 

Osavõtjad:  

1. Piia Liblik     
2. Monika Metsaru 
3. Mari-Liis Mugra  
4. Kati Eespäev 
5. Liis Lutsar 
6. Kaidi Rämman 
7. Ode-Eliisabet Elias  
8. Tiina Troškin  

9. Signe Aarla  
10. Kaupo Kaskla  
11. Janek Riives  
12. Nele Risttee  
13. Kuldar Leis  
14. Vaike Soosaar  
15. Gerti Karilaid-Vidder 

Puudusid: Aive Kolsar (etteteatamisega) 

Päevakord: 

1. Uue hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine. 
2. Jooksvad küsimused, arutelu. 

Sõnavõtud: 

Soosaar: On kuuldusi, et 9. klassi lõpueksamid toimuvad kõigil Põlva majas. 

Riives: Praeguse seisuga toimuvad käesoleva õppeaasta lõpueksamid kõigil oma majas, 
edasine pole otsustatud. 

Rämman: Kas eksamid tõstetakse ajaliselt ettepoole nagu kuuldused on? 

Riives: Jah, õppekavad on ka muutmisel, samuti arengukava. Valmivad ehk järgmise 
poolaasta jooksul. 

Troškin: Mooste majas on 9. klassi vanematel juba ka konsultatsioonide info käes. 

 

Troškin: Mooste majas on moodustatud vanematekogu ja ka õpilaskogu. Mooste poolt 
soovitus, et teised majad teeksid midagi sarnast. Võiks jõuda ka kogu seadustamiseni, et oleks 
ka juriidiline jõud. 

Rämman: Ahjal pole veel selleni jõutud, aga on räägitud ja tehakse. 
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Elias: Oleme mõelnud ka Põlva maja jaoks õpilaskogu sarnast ühendust, kuidas ei tea, kuidas 
edasi minna, kuidas näiteks kedagi valida. 

Lutsar: Tilsi majas on ka vanematekogu idee laual. 

Troškin: Vanematekogu koguneb enne hoolekogu koosolekut, arutavad ja saadavad 
esindaja(te)ga oma info ja mõtted edasi. 

Liblik: Varasemalt saadeti enne hoolekogu koosolekut lastevanematele teade/ üleskutse ja 
eelmise koosoleku protokoll, et saada vanematelt infot. Infokanaliks hoolekogu üldine 
meiliaadress. 

Kaskla: Vanemate kooskäimine väikeste majade eelis, linnakeskkonnas väga vähene huvi. 

Troškin: Mõte on ka selles, et kõike polegi vaja väikesest majast suurde hoolekogusse tuua, 
mille saab omakeskis ära lahendada. 

Soosaar: Iga maja saabki teha nii palju lastevanemate kogunemisi, kui tarvis. Kuid 
seadustamisel ei näe mõtet. Ei olnud hääletusel, kuid enamus nõustus. 

Soosaar: Hea idee, et pöörduda lastevanemate poole hoolekogu üldmeililt ja oodata neilt 
vastuseid, arvamust. Siiski võiks olla klausel, et pöörduda võib ka oma maja esindaja poole. 

 

Mis lood on õpilasesindusega? 

Riives: Igast majast on esindajad õpilasesinduses. 

 

Kaskla: Õppesüsteem on muutunud, toimuvad ka pikendatud tunnid. On probleeme teatud 
õpetajatega, kes lasevad terve tunni õpilastel näiteks ainult istuda ja kirjutada. Kas on tehtud 
või plaanitakse õpetajatele koolitusi seoses pikendatud tundide läbiviimisega? 

Pikendatud tunnid toimuvad Põlva, Mammaste ja Mooste majas. 

Troškin: Moostes on tarvilik tund, kolmapäeviti kogu maja kogunemine. 

Riives: Põlvas ei tuleks see kõne alla, peaksime siis Mesikäpa Hallis kogunema hakkama. 

Kaskla: Kas on siis mõeldud õpetajate õpetamisele? Teatud õpetajad ei ole pika tunni 
süsteemist aru saanud, samas muidugi on ka häid näiteid. 

Metsaru: Käisime erinevates koolides vaatamas ja infot kogumas, kuidas see pikk tund käib, 
meil (Moostes) küll hetkel probleeme ei ole. 
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Elias: Omast kogemusest, kui terve pikk tund ainult kirjutada, siis järgmisel tunnil suur 
väsimus ja mõte enam ei tööta. 

Riives: Paraku võtavad muutused aega. Tõstatan teema meie õppejuhiga. Õpetajat teistmoodi 
õpetama panna on väga keeruline, kuid proovime. 

 

Troškin: Moostes on varasemalt kokku lepitud hoolekogu koosolekute toimumise ajad terveks 
õppeaastaks. Kas same praegu ka niimoodi toimetada? 

Rämman: Ehk kokku leppida veebis? 

Liblik: Praegu siin palju rahvast kohale tulnud. Teeks siis alati neljapäeval? 

Kaskla: Esimees teeb tööplaani ja lepib kokku järgmise koosoleku. 

Ootame esimehe arvamuse ära ja siis otsustame sellest lähtuvalt. Esimehele peaks siiski 
esmalt sobima. 

 

Kaskla: Kuidas on Põlva Lina tn majaga olukord? 

Riives: Praeguse seisuga läheb uuest õppeaastast käiku. 

Eespäev: Lugesin, et Tilsi maja läheb renoveerimisse. Kuidas sellega? 

Riives: Pole veel selgust, aga esmalt projekteerimisse, siis selgub. 

 

Troškin: Ettepanek, kaaluda, et saaksime erinevates majades kokku. Näeksime teisi maju ka. 

Lutsar: Teema arenduseks, võib olla teha igas majas ka avatud uste päev, nagu 1. klassi 
astujatele tehakse, aga kõigile. 

Riives: Kuidas ise ajaliselt kokkuleppele saate. 

 

Lutsar: Milline süsteem on Põlva Kooli sotsiaalmeedia lehel? 

Riives: Kajastame kõiki maju. 

Liblik: Kasutame head tava, 2 postitust päevas. Infot palju, mõned asjad ootavad järjekorras. 
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Õpetajad ja tugipersonal hetkel olemas. 

“Kõik on koos!” peo tagasiside arutelu. 

Troškin: Kas pidu oli kooli eelarves? 

Riives: See oli Põlva valla poolne tugi. 

 

Ühise logo, brändi arutelu. 

Riives: Kui hakkame ühise logo ja brändiga töötama, siis teeme seda kaasamise põhimõttel. 
Näiteks logo leidmiseks igas majas konkurss lastele ja sealt edasi ühine võistlus. Hääletus 
Stuudiumis vms. 

 

Vastuvõetud otsused: 

Uueks esimeheks valiti Aive Kolsar, puudus koosolekult, kuid avaldas ise eelnevalt soovi, 13 
poolt ja 1 erapooletu.  

Hoolekogu aseesimeheks valiti Vaike Soosaar, 14 poolt. 

Protokollijaks valiti Liis Lutsar, 14 poolt. Täpsustusega, et 1 õppeaastaks. 

 

Hoolekogu aseesimees      Protokollija 
 
Vaike Soosaar        Liis Lutsar 

/allkirjastatud digitaalselt/      /allkirjastatud digitaalselt/
  

 

 

 

 


